
 
 

Τρίτη, 02 Ιουλίου 2025 

 

Ερώτηση 
 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «Τραγική υποστελέχωση και υποχρηματοδότηση του Γενικού 

Νοσοκομείου Κιλκίς – Ανάγκη άμεσων και ουσιαστικών παρεμβάσεων». 

Κύριε Υπουργέ, 

Στις 30 Ιουνίου 2025 πραγματοποιήθηκε σύσκεψη στο Γενικό Νοσοκομείο Κιλκίς, με 

πρωτοβουλία της Ένωσης Νοσοκομειακών Ιατρών Κιλκίς (ΕΝΙΚ) και του Σωματείου 

Εργαζομένων. Παρά τις προσκλήσεις, απουσίασαν επιδεικτικά οι αρμόδιοι διοικητικοί 

παράγοντες της 4ης ΥΠΕ, προκαλώντας έντονη ανησυχία και αγανάκτηση στους 

εργαζόμενους και τους πολίτες του νομού. Για πολλοστή φορά, οι ίδιοι οι γιατροί και 

εργαζόμενοι κατέθεσαν μια αποκαρδιωτική εικόνα της κατάστασης στο Νοσοκομείο, 

χωρίς όμως να υπάρξει καμία ανταπόκριση από την πολιτική ηγεσία. 

Τα προβλήματα είναι χρόνια, οξυμένα και πλέον οριακά: 

• Υποστελέχωση του ιατρικού προσωπικού σε όλες τις κατηγορίες. Ενδεικτικά, 

στις 86 προβλεπόμενες θέσεις μονίμων ειδικευμένων ιατρών υπηρετούν μόλις 

51 (40,68% κενές), ενώ πολλές ειδικότητες όπως παθολογία, αναισθησιολογία, 

ακτινολογία, παιδιατρική, ουρολογία, γναθοχειρουργική, δερματολογία και 

άλλες, παραμένουν με οριακή ή και ανύπαρκτη κάλυψη. 

• Το Τμήμα Επειγόντων Περιστατικών (Τ.Ε.Π.) λειτουργεί με έναν μόνο μόνιμο 

ιατρό, καλυπτόμενο πρόχειρα από μετακινήσεις γενικών ιατρών. 

• Η Παθολογική Κλινική στηρίζεται σε μόλις τρεις μόνιμους και έναν 

μετακινούμενο γιατρό, με αποτέλεσμα οι γιατροί να αναγκάζονται να 

πραγματοποιούν υπεράριθμες και εξαντλητικές εφημερίες, φθάνοντας σε 

οριακό σημείο φυσικής και ψυχικής κατάρρευσης. 

• Η μονάδα ΜΕΘ δεν λειτουργεί καθόλου, ενώ μετακινήσεις ιατρών σε άλλα 

νοσοκομεία συνεχίζονται παρά τις ελλείψεις στο Κιλκίς, υπονομεύοντας τη 

λειτουργικότητα του ίδιου του ιδρύματος. 

• Ο προϋπολογισμός του Νοσοκομείου για το 2025 μειώθηκε κατά 2 

εκατομμύρια ευρώ σε σχέση με το προηγούμενο έτος, γεγονός που έχει ήδη 

προκαλέσει σοβαρές λειτουργικές δυσλειτουργίες, όπως η μη ανανέωση 
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συμβάσεων ιατρών, η αδυναμία συντήρησης και λειτουργίας εξοπλισμού 

(χαλασμένα ακτινολογικά μηχανήματα) και ελλείψεις σε βασικά υλικά. 

Η συνολική εικόνα συνιστά πλήρη απαξίωση του Γενικού Νοσοκομείου Κιλκίς, ενός 

νοσοκομείου που εξυπηρετεί πληθυσμό παραμεθόριου νομού και φέρει κρίσιμο ρόλο 

στη δημόσια υγεία της περιοχής. Οι εργαζόμενοι, παρά τις αντίξοες συνθήκες, 

συνεχίζουν με αυταπάρνηση να παρέχουν τις υπηρεσίες τους. Ωστόσο, η κατάσταση 

είναι πλέον επιστημονικά, ηθικά και κοινωνικά μη διαχειρίσιμη. 

Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Ποια άμεσα μέτρα προτίθεστε να λάβετε για τη στελέχωση του Νοσοκομείου 

Κιλκίς με μόνιμο ειδικευμένο ιατρικό προσωπικό και για την άμεση ενίσχυση 

των κρίσιμων κλινικών; 

2. Προτίθεστε να προχωρήσετε σε γενναία αναθεώρηση και αύξηση του 

προϋπολογισμού του Νοσοκομείου για το 2025 ώστε να διασφαλιστεί η 

εύρυθμη λειτουργία του; 

3. Θα ληφθούν συγκεκριμένα κίνητρα (οικονομικά, επιστημονικά, διαβίωσης) για 

την προσέλκυση ιατρών στην περιοχή του Κιλκίς, η οποία χαρακτηρίζεται ως 

άγονη και παραμεθόρια; 

4. Προγραμματίζεται η θεσμική αναβάθμιση του Νοσοκομείου Κιλκίς με νέο 

οργανόγραμμα, αύξηση των κλινών και δημιουργία Μονάδας Εντατικής 

Θεραπείας; 

5. Ποια μέτρα θα ληφθούν για να σταματήσουν οι συνεχείς μετακινήσεις ιατρών 

από το Νοσοκομείο Κιλκίς προς άλλα ιδρύματα, που αποψιλώνουν ακόμη 

περισσότερο και καθιστούν ακόμη πιο επισφαλή την λειτουργία του; 

 

Ο ερωτών βουλευτής Κιλκίς 

 

 

Παππάς Πέτρος  

ΠΑΣΟΚ- ΚΙΝΑΛ 

 

 




